From 157.15 € / night - 3 bedroom(s) - 3 bathroom(s)
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Cette charmante villa de trois chambres située a Sainte-Anne, dans la partie sud de la Martinique, est proche des plus
belles plages de I'le. Equipée avec piscine, jacuzzi et un immense espace extérieur, cette villa est idéale pour des vacances
en famille ou entre amis !

3 chambres, chacune avec salle de bain attenante. Les chambres sont meublées avec un lit double, une armoire et un
bureau.

Les salles de bains comportent chacune une douche a l'italienne.

La cuisine est entierement équipée et donne sur lI'immense terrasse.

Grand jardin clos.

This charming three-bedroom villa located in Sainte-Anne, in the southern part of Martinique, is close to the most beautiful
beaches of the island. Equipped with swimming pool, jacuzzi and a huge outdoor space, this villa is ideal for holidays with
family or friends!

3 bedrooms, each with en-suite bathroom. The rooms are furnished with a double bed, a wardrobe and a desk.
The bathrooms each have a walk-in shower.

The kitchen is fully equipped and opens onto the huge terrace.

Large enclosed garden.
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100 m2 /= 6 traveler(s) /

Air conditioner

Iron

Washing machine

E Filter coffee maker

3 bedroom(s) /

Barbecue

Jacuzzi

Wifi

Oven

3 bathroom(s)

Crib Dishwasher

Parking TV

Household linen IE% Swimming pool
[

Espresso machine Microwave Hair d
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Localisation

Villa



Séphora

+596 596 10 60 55
martinique@villaveo.com
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